

# Referat af bestyrelsesmøde Faaborg Sejlklub d. 14.11.22 kl. 19.00 i klubhuset

Afbud: Carsten

## 1. Punkter fra Formanden

1.a Hvad er definitionen på passivt medlem:

Carstens forslag blev drøftet og bliver fremover et internt arbejdsdokument. Det checkes 2 gange om året af kassereren at alle passive medlemmer lever op til kravene (tilføjes årshjul). Det kan overvejes om vedtægterne skal tilrettes og samlet i et punkt på et senere tidspunkt. Indholdet i dokumentet er allerede nævnt flere steder i vedtægterne.

1.b Overvågning: Kort orientering fra Sune

Der er sat overvågning op på pladsen & der bliver sat mere lys op.

1.c Aktiviteter til kommende vinter:

30.nov kl.19-21.00: opstart i e-sejlads (e-sport) v Søren Nielsen

Carsten ønsker sit foredrag om langtursejladts lagt en onsdag efter jul, bare ikke i uge 4 eller 7.

Marianne rykker Annemarie Rindum for en dato på foredraget. Derefter fastlægges Carstens foredrag.

Splejse-kursus v Jakob Frost.

1.d Forslag til strategiarbejde.

Bestyrelsen aftaler at mødes 3 mandage henover vinteren for at arbejde med klubbens strategi. Kommende ny kasserer inviteres med.

1.e Fra årshjulet:

Gennemgang af alle oplysninger på hjemmesiden	Hjemmeside ansvarlig
Gennemgang af større vedligehold og anlægs opgaver et år frem	Hus-bro plads formand

## 2. Hjemmeside og Sejlerskole Sune orienterer

Duelighedsundervisning er i gang om torsdagen. 11 elever er i gang.

Mikael Hansen overtager webmaster-posten fremover. Der kommer mulighed for ny platform fra Dansk Sejlunion inklusiv app. DS forventer lancering feb/marts af hjemmesiden og app'en i august mdr, hvilket vi overvejer at hoppe med på.

## 3. Hus, bro og plads Erik orienterer

Vi har drøftet HBP's forslag vedr bidraget til brofonden med baggrund i de investeringer der skal til for at vedligeholde broen. Det giver god mening at fastsætte den efter pladsens bredde.

Der bør undersøges om vi kan sætte en bimåler på broen så vi har mere viden om hvor meget elforbrug der er.

Der arbejdes videre med et forslag på pladsleje på land til kølbåde på trailer.

Proces med opsættelse af censorstyrede projektører er igangsat.

3.c Stiger til Klubbro:

HBP ønsker 3 RF stiger magen til de 2, som allerede er monteret til montage i marts. Der arbejdes videre på en løsning.

3.d Orientering om masteskur: Vores forslag skal behandles politisk (forventeligt i december-januar måned).

3.e Brohovedet forstærkes som aftalt, så det forventeligt kan holde 5 år - vi fortsætter arbejdet med eventuel broforlængelse

#### **4. Kapsejlad Søren orienterer**

Der eftersøges hænder til reparation af Munkholm.. ca 2 dages arbejde. Interesserede skal henvende sig til Søren

Forårs-stævne for DF65 (modelbåde) blev drøftet

#### **5. Aktivitetsudvalg Theresa orienterer**

64 deltagere til afriggerfesten. Der må gerne være et eller andet udenfor eller i teltet næste år (drinks/snacks). Næsten alle klubbens kaffekopper er forsvundet – efterlysning på facebook.

#### **6. Økonomi Gudrun orienterer.**

Gudrun udarbejder regnskab.

#### **7. Ungdom Marianne orienterer**

Næste svømmehals-arrangement bliver 30.dec kl.10-12 som også slås sammen med Nytårstaffel – frokost kl. 12.30 for voksne/forældre & børn.

Husk tilmelding til flæskesteg og pakkespil fredag d. 25.nov.

#### **8. 60+ - Carsten Lauridsen orienterer**

-ikke tilstede

#### **9. Eventuelt**

Legepladsstativ er leveret og sat ind i skuret.

Der gives grønt lys til en temafest i marts for forældre/voksne.

FSK som vært for UDM september 2023 – positivt stemt. Der kan arbejdes videre.